
O U T D O O R  R O P E
C A R E  &  M A I N T E N A N C E

Material Properties
Gloster only use Sunbrel la outdoor ropes for our furniture. These are a single braided rope, which means that there is a jacket of braided 
acryl ic yarns over a core of polyester f i laments that provide the strength.

One of the best ways to keep outdoor rope looking good and to delay deep or vigorous cleaning is to properly maintain by brushing off 
any dirt before it becomes embedded, wiping up spi l ls as soon as they occur and spot cleaning soon after stains occur. Part icular care 
should be taken when cleaning the rope on Archi, Fern & Saranac, as it forms an integral part of the back panel. Just l ight brushing & 
cleaning only.

Light Cleaning
1. Lightly brush off any loose dirt.
2. Prepare a cleaning solution of 1:16 mild detergent to lukewarm water ( less than 100°F/40°C).
3. Apply a generous amount of the cleaning solution to the rope.
4. Al low the cleaning solution to soak in and then gently clean with a sponge or soft brist le brush.
5. Rinse thoroughly to remove al l soap residue and al low to air dry.

Stubborn Stains & Mildew
Although the materials used in outdoor rope do not promote mildew growth, mildew may grow on dirt and other foreign substances that 
are not removed from the rope.
1. Prepare a solution of 4 teaspoons of household bleach & 1 teaspoon of mild detergent per 235-355ml (1-1/2 cups) of lukewarm water. 
2. Spray the cleaning solution onto the stained area and al low to soak in for 15 minutes.
3. Remove the stain with a sponge, clean towel or soft brist le brush.
4. Triple r inse thoroughly to remove al l soap and bleach residue and al low to air dry.

Any residual bleach left in the rope can cause premature deterioration. Prolonged exposure to di luted bleach and ful l-strength household 
bleach are not recommended for cleaning rope. Remove al l cushions and protect the area around your furniture when using bleach 
as this can discolour fabrics. Bleach can have harmful effects on the natural environment around you, so please fol low al l safety and 
environmental precautions according to the bleach label.



O U T D O O R - S E I L
P F L E G E A N L E I T U N G

Materialeigenschaften
Bei Gloster verwenden wir ausschließl ich Sunbrel la Outdoor-Seile für unsere Möbel. Diese Seile sind einzeln geflochten. Dadurch zieht 
sich ein Mantel aus Acrylgarnen über den Polyesterf i lament-Kern, welcher für die Festigkeit sorgt.

Einer der besten Wege, das gute Aussehen des Outdoor-Seiles zu behalten, und eine gründliche Reinigung zu hinauszuzögern, besteht 
darin, es r ichtig zu pflegen: jegl icher Schmutz abbürsten, bevor er sich festsetzt; Verschüttetes aufwischen, sobald es auftr i tt, und 
punktuel le Reinigung kurz nach dem Auftreten von Flecken. Seien Sie besonders bei der Reinigung des Seils von Archi, Fern und Saranac 
vorsichtig, da es ein integraler Bestandtei l der Rückwand ist. Nur leichtes Bürsten und Reinigen. 

Leichte Reinigung
1. Bürsten Sie losen Schmutz leicht ab.
2. Bereiten Sie eine Reinigungslösung aus einem milden Reinigungsmittel im Verhältnic 1:16 auf lauwarmes Wasser (weniger als 40 °C 
/ 100 °F) vor.
3. Tragen Sie eine großzügige Menge der Reinigungslösung auf das Seil auf. 
4. Lassen Sie die Reinigungslösung einwirken und reinigen Sie sie dann vorsichtig mit einem Schwamm oder einer Bürste mit weichen 
Borsten. 
5. Spülen Sie grünglich aus, um al le Seifenreste zu entfernen. Anschließend an der Luft trocknen lassen.

Hartnäckige Flecken und Mehltau
Obwohl die in Outdoor-Seilen verwendeten Material ien das Mehltauwachstum nicht fördern, kann Mehltau auf Schmutz und anderen 
Fremdstoffen wachsen, die nicht vom Seil entfernt werden. 

1. Bereiten Sie eine Lösung aus 4 Teelöffeln Haushaltsbleiche und 1 Teelöffel mildem Reinigungsmittel pro 235-355 ml (1-1/2 Tassen) 
lauwarmem Wasser vor. 
2. Sprühen Sie die Reinigungslösung auf die verschmutzte Stel le und lassen Sie sie 15 Minuten einwirken. 
3. Entfernen Sie den Fleck mit einem Schwamm, einem sauberen Handtuch oder einer Bürste mit weichen Borsten.


